
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 13. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1345
Hvilke sundhedsmæssige konsekvenser ville det have haft, hvis man i november 2020 
blot havde fortsat med at aflive mink i zonerne frem for at aflive alle mink?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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